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آغاز به کار رسمی 
شینا انصاری

ایرنا: معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان 
حفاظت محیط  زیســت با بیان اینکه زمان 
بذل وبخشش از منابع طبیعی کشور سپری 
شده اســت، گفت: شــناخت و به رسمیت 
ابرچالش های زیست محیطی در  شــناختن 
مواجهــه با وضعیــت بحرانی و شــکننده 
محیط زیســت کشــور اهمیت دارد. شــینا 
انصاری روز گذشته در آیین تکریم و معارفه 
رئیس قدیم و جدید سازمان حفاظت محیط  
زیســت که با حضــور محمدرضــا عارف، 
معاون اول رئیس جمهور، در این ســازمان 
برگزار شــد، افــزود: در زمینــه ابرچالش ها 
و یافتــن راه حل برای عبــور از آنها، نیازمند 
درک مشــترک از آنها هســتیم. او با اشــاره 
برخی از ابرچالش های حوزه محیط زیست 
اظهار کــرد: ناترازی در بحــث انرژی و آب 
یکــی از مواردی اســت کــه می دانیم رفع 
آن با روش های مرســوم فعلــی امکان پذیر 
نیست و باید از ابعاد مختلف به این ناترازی 
بپردازیــم و نگاه اجتماعی بــه این موضوع 
داشته باشیم. انصاری تأکید کرد: قطعا بدون 
شناخت دلایل و  هماهنگی بین بخشی، عبور 
از ابرچالش ها ممکن نیست؛ بلکه حل آنها 
از طریق گفتمان و خط مشــی دولت ممکن 
خواهد بود. او به فرونشست زمین به  عنوان 
یکــی دیگر از این ابرچالش ها اشــاره کرد و 
گفت: ۳۸۰ شــهر و ۹ هزار و ۲۰۰ روســتا در 
کشور در معرض فرونشست زمین قرار دارند؛ 
به طوری که نرخ فرونشست در ۱۸ استان ۱۰ 
سانتی متر در سال گزارش شده است. معاون 
رئیس جمهور تصریح کرد: بر اساس این آمار، 
۱۸۵ هــزار کیلومتر مربع، یعنــی معادل ۱۱ 
درصد از خاک کشور در معرض فرونشست 
است. رئیس سازمان حفاظت محیط  زیست 
به تنوع اقلیمی ایران اشــاره کــرد و گفت: 
ایــران از ۴۲ نوع تالاب در دنیا، ۴۱ نوع تالاب 
را داراســت، اما به علت مدیریت نادرست و 
تأمین نشدن حقابه آنها، بیش از پنج میلیون 
هکتار از وسعت تالاب ها، یعنی ۴۳ درصد از 
مساحت آنها به کانون های گرد و غبار تبدیل 

شده  است.

با برگزاری مجمع عمومی عادی 
انتخابات انجمن صنفی سرپرستان 

روزنامه های سراسری برگزار شد
شــرق، آذربایجان شــرقی: مجمع عمومی عادی انجمــن صنفی دفاتر 
نمایندگی (سرپرســتان) روزنامه های سراسری برگزار شد. مجمع عمومی 
عــادی این انجمن در حالی برگزار شــد کــه ۱۲ نفر از اعضا برای احراز ســمت در 
هیئت مدیره و بازرســان نامزد شده بودند. نشســت مجمع عمومی عادی انجمن 
صنفی سرپرستان روزنامه های سراسری با حضور و نظارت مسئول امور تشکل های 
اداره کل تعــاون، کار و رفاه اجتماعی اســتان آذربایجان شــرقی در محل ســالن 
اجتماعات هتل گســترش تبریز برگزار شد. ریاســت جلسه مجمع مذکور را احمد 
مرادپور آسیابی با نایب رئیسی کریم محمدی رئوف بر عهده داشتند و لیلا پاشایی به 
 عنوان منشــی و زینب طاهربکتاش و امید محمــدزاده النجق نیز در جایگاه ناظر 
جلسه با ســایر اعضای هیئت رئیسه مجمع عمومی همکاری کردند. ابتدا گزارش 
عملکرد هیئت مدیره، بازرســان و خزانه دار قرائت شد و به تأیید و تصویب مجمع 
عمومی رسید و سپس انتخابات هیئت مدیره و بازرسان برگزار شد. با رقابت ۹ نفر، 
شــامل قادر محمدصادقزاده، فرزاد ملازاده محمدی، ملیحه عبدلعلی زاده، مهناز 
نظری، مجید مسلمی حکم آبادی، پروین امینی اسکندانی، مریم خدابخش، وحید 
خوش زرع امیرخیز و اسد فلاح، برای انتخاب و تعیین پنج عضو اصلی هیئت مدیره، 
چهار عضو دوره نخســت شامل مجید مســلمی حکم آبادی، اســد فلاح، فرزاد 
ملازاده محمدی و مریم خدابخش به همــراه وحید خوش زرع امیرخیز به  عنوان 
عضو جدید توانستند با کسب اکثریت آرای مجمع عمومی عادی، به  عنوان نفرات 
اصلی هیئت مدیره دور دوم فعالیت های انجمن صنفی سرپرســتان روزنامه های 
سراسری شناخته شوند. ملیحه عبدلعلی زاده و پروین امینی اسکندانی نیز به عنوان 
دو عضــو علی البدل هیئت مدیره انتخاب شــدند.  در انتخابات بازرســان نیز که با 
نام نویســی سه کاندیدا انجام شــد، ناهید ابراهیم زاده و صالح قاسمیان به  عنوان 
بازرســان اصلی و کســری اعلمی نیز به  عنوان بازرس علی البدل برگزیده شدند. 
انجمن صنفی سرپرستان روزنامه های سراسری استان آذربایجان شرقی نخستین 
تشکل رسانه ای کشور در رسته سرپرستان جراید کثیرالانتشار محسوب می شود که 
پس از تأسیس در سال ۱۴۰۰، دور اول سه ساله خود را پشت سر گذاشت و انتخابات 
دور دوم هیئت مدیره و بازرســان را نیز برای سه ســال آینده برگزار کرد. دبیر دوره 
نخســت این انجمن، لیلا پاشایی بود که از ســوی هیئت مدیره و متعاقب برگزاری 

اولین مجمع عمومی، در این مسئولیت دعوت به همکاری شده بود.
 در حال حاضر سرپرســتان روزنامه هایی همچون ایران، جام جم، همشــهری، 
دنیای اقتصاد، شــرق، قدس، امتیاز، ابرار، اعتماد، رویداد امروز، شهروند، خراسان، 
کائنات، ابتکار، فرصت امروز، نوآوران، هفت صبح، سازندگی، روزان، اخبار صنعت، 
ابرار اقتصادی، هنرمند، خوب، دنیای جوانان، تعادل، ابرار ورزشــی، توسعه ایرانی، 
تفاهم، عصر اقتصاد، روزگار، جمهوری اســلامی، جمله، پیشــرو، عصر توســعه، 
کارون، اتحاد ملت، تلاش ملی، ســتاره صبح، آفتاب یزد، نســل فــردا، پیام زمان، 
صبح نو، سایه، اقتصاد سرآمد، اسکناس، ساوالان، صدای ملت، تماشاگران امروز، 
مردم ســالاری، اعتدال، امروز، آوای اقتصاد، کسب وکار، بشارت نو، ایران اقتصادی، 
توریسم و قلم اقتصاد در عضویت انجمن صنفی سرپرستان روزنامه های سراسری 

استان آذربایجان شرقی هستند.

در صحن شورای شهر تهران مطرح شد؛ از پرسشی که بی پاسخ ماند تا اولین درخواست تحقیق و تفحص 

آدرس خانه های شهرداری پیدا نشد
خبر خبر
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نورا حســینی:  علیرضا زاکانی به صحن شورای شــهر تهران نیامد. قرار بود شهردار تهران پس از 
مهلت ۱۰ روزه در صحن شورای شهر حاضر شود تا به سؤال سوده نجفی درباره آدرس ۲۰۰ هزار واحد 
مسکونی شــهر تهران که در تاریخ ۹ خرداد ۱۴۰۳ با حضور مخبر، سرپرست وقت ریاست جمهوری، 
چمران، رئیس شــورای شهر تهران و زاکانی، شهردار تهران و ســایر مدیران شهرداری در منطقه ۲۱ 
کلنگ آن به زمین زده شــده بود، پاســخ دهد. به گفته ســوده نجفی، در این طرح بنابر گفته شهردار 
تهران، ۲۶ شهرک الگو قرار است ساخته شود که ساخت شش شهرک به صورت هم زمان در منطقه 
۲۱ شروع به کار کرد. متأسفانه با گذشت بیش از سه ماه هنوز هیچ اقدامی در سطح شهر تهران برای 
ساخت این شهرک ها دیده نمی شود و اصلا محلی که قرار است این شهرک ها ساخته شوند، مشخص 
نیســت. شــهرداری به دلیل اینکه این عضو پیش از این درباره این موضوع تذکر نداده، معتقد است 
روند طرح سؤال طی  نشــده و این سؤال، تذکر است. اما موضوع ساخت ۲۰۰ هزار واحد مسکونی از 
سوی مهدی اقراریان و ناصر امانی در صحن شورای شهر به  عنوان تذکر به شهردار مطرح شده بود.

نجفی روز یکشنبه به خبرنگاران گفته بود شهردار روز سه شنبه به شورا می آید تا پاسخ پرسش او 
را بدهد، اما روز گذشته مهدی چمران، رئیس شورا، به رسانه ها گفت روال قانونی در پرسش وپاسخ ها 
این اســت که ابتدا باید در صحن شورا تذکر داده شود، در صورت عدم پاسخ گویی و پاسخ قانع کننده، 
تعدادی از اعضا به اتفاق اقدام به سؤال کتبی کرده و روال پاسخ گویی پیگیری می شود. در  صورتی که 
این مقدمات طی نشــود، نمی توان اقدامی کرد. این درحالی است که مهدی چمران در فاصله طرح 
سؤال از شهردار به رسانه ها گفته بود  شهردار در مدت قانونی برای پاسخ به پرسش اعضای شورای 
شــهر به صحن شورا خواهد آمد. تصاویری نیز در فضای مجازی از تذکر سوده نجفی منتشر شده که 
در پایان این تذکر، خطاب به دفتر مصوبات نوشته است «به  عنوان طرح سؤال به آقای شهردار». بعید 
اســت مهدی چمران که رکورد بیشترین حضور و زمان ریاست بر شورای شهر تهران را دارد، پیش از 

امضای متن سؤال این عضو، از روند قانونی سؤال از شهردار آگاهی نداشته باشد.

اولین تحقیق و تفحص در شورای ششم کلید خورد
املاک شــهرداری یکی از موضوعات پرحاشیه این سال ها بوده است؛ از زمانی که فهرست املاک 

نجومی منتشر شد تا دوره پنجم شورای شهر که املاک شهرداری موضوع یکی از گزارش های تحقیق 
و تفحص از شــهرداری بود. روز گذشــته نیز نرجس سلیمانی، رئیس کمیســیون نظارت و حقوقی، 
درخواســت تحقیق و تفحص از ســازمان املاک را مطرح کرد و گفت:  طرحــی که در چارچوب آن 
درخواست تحقیق و تفحصی انجام می شود، به امضای اعضا رسیده که از جنس انبساط و گشایش 
در فرایند امور و نه از جنس انقباض و ایجاد پیچش در امر خدمات  رسانی به همشهریان بوده است. 
بنابراین با عنایت به تکالیف شــهرداری تهران در بند برنامه چهارم، حسب بند ۱۰ مصوبه ساماندهی 
اســناد و املاک و مستغلات شــهرداری تهران، شهرداری موظف بوده هر شــش ماه یک بار گزارش 
عملکرد ســازمان املاک را به شــورا ارائه کند که از زمان تصویب تاکنون گزارشی ارائه نشده و نیز از 
وظایف شورا ســت که به موجب بند ۱۷ ماده ۸۰ قانون تشــکیلات، با عنایت به ضرورت شفاف سازی 
کارنامه دوره ششــم و قبل از پایان فعالیت و با توجه به موارد ذکر شــده، انجام تحقیق و تفحص در 
عملکرد برنامه ای مالی و اجرائی سازمان املاک از نظر حقوقی و صرفه و صلاح شهر و شهرداری با 

محوریت مواردی را که در درخواست ذکر شده است، در دستور کار خود قرار دهد.

واکنش شورا به اعتراض در بهشت زهرا
روز دوشــنبه حدود صد نفر از کارکنان شــهرداری نســبت به حذف بخشــی از رفاهیت خود و 
وعده های محقق نشــده مدیران این ســازمان تجمع کردند. علیرضا نادعلی، سخنگوی شورای شهر 
تهران، با بیان اینکه تعدادی از کارکنان سالن تطهیر سازمان بهشت زهرا(س) در اعتراض به پرداخت 
حقوق و موارد رفاهی تجمع کرده بودند، گفت مدیران ارشــد ســازمان بهشــت زهرا(س) در جمع 
کارکنان حاضر شدند و خط تطهیر، پس از ورود مدیرعامل به موضوع، فعالیت داشت. بنا بر هماهنگی 

با معاون مالی و اقتصاد شهری شهرداری، بلافاصله اقدامات لازم انجام و این موضوع نیز حل شد.
او ادامه داد: اگر بخواهیم از بی نظمی جلوگیری کنیم، دلیل نمی شود که سختی کارها 
را در نظر نگیریم. ســازمان بهشت زهرا(س)  یا سازمان آتش نشانی شرایط خاصی دارند 
و نیروها دچار ســختی کار هستند و لازم است شهردار در پرداخت حقوق و موارد رفاهی 

توجه ویژه تری داشته باشد.
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